
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljøministeren

Dato: 9. december 2024

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 217
Vil ministeren redegøre for, hvorfor Miljøstyrelsen ikke tidligere har undersøgt indberet
ningerne for evtuelle overtrædelser af maksimal doseringer, når det af Miljøstyrelsens 
hjemmeside fremgår, at der fra 2022 er mulighed for, at oplysningerne kan anvendes til 
direkte kontrol af anvendelse af ulovlige sprøjtemidler fra planperioden 2020/2021? Der 
henvises til Miljøstyrelsens hjemmeside ”Indberetning af sprøjtwjournal”, mst.dk.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Søren Egge Rasmussen (EL) og Leila Stockmarr 
(EL).
Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 6. januar 2025.
Svar bedes sendt elektronisk til spørgerne på soren.egge.rasmussen@ft.dk, leila.stock
marr@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Hans Kristian Skibby
formand
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